
Landskrona Badmintonklubb

Förslag till dagordning för årsmöte 2025

0 Mötets öppnande
1 Fastställande av röstlängd
2 Val av ordförande och sekreterare för mötet
3 Val av protokolljusterare och rösträknare
4 Mötets behöriga utlysande
5 Fastställande av dagordning för mötet
6 a) Verksamhetsberättelse

b) Materialförvaltarens berättelse
c) Ekonomisk berättelse

7 Revisionsberättelse
8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
9 Fastställande av medlemsavgifter
10 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling 

av ekonomisk plan
11 Styrelsens förslag och inkomna motioner
12 Val

a) Kassör 1 st 2 år
b) Styrelseledamot 3 st 1 år
c) Styrelsesuppleant 1 st 1 år
d) Revisorer 2 st 1 år
e) Revisorssuppleanter 2 st 1 år
f) Tävlingskommitté 2 st 1 år
g) Materialförvaltare 1 st 1 år
h) Valberedning 1 år
i) Ombud till LISA 2 st 1 år
j) Suppleanter till i) 2 st 1 år
k) Ombud till Skånska 

Badmintonförbundet
2 st 1 år

l) Suppleanter till k) 2 st 1 år
14 Nya frågor
15 Mötets avslutande



Årsberättelse Landskrona Badmintonklubb

2024-2025

Aktiviteter: Tillfällen Antal deltagare

Antal betalande medlemmar 2024 (2023): VT2024 (VT2023) 102 (68) 705 (762)

77 (69) HT2024 (HT2023) 95 (96) 712 (745)

Årets säsong har liksom föregående genomförts i Västervångskolans idrottshall.
Träningsdagarna har varit måndagar och onsdagar. Träningarna har främst letts
av Tommy Lee och Tobias Burnesson, med hjälp av Rikard Kidsten, Molly 
Boberg, Julia Borglin, Oliver Engström och Hampus Rode. Första timmen har de 
yngre ungdomarna (U11+U13) tränat, därefter har de äldre ungdomarna (U15) 
haft sin träningstid, och sista timmen har de äldsta ungdomarna (U17+) tränat.
Uppslutningen på ungdomsträningen har mestadels varit god. Många 
intresserade hör av sig via hemsidan och vill börja, dessa har slussats in allt 
eftersom i mån av plats.

Klubbens seniorer tränar samtidigt som den äldsta träningsgruppen. Detta gör 
att det ofta är fullt i hallen från 18.30 då den yngsta gruppens träning börjar till
22.00 då den sista gruppens träning slutar.

Ungdomarna har fortsatt att åka ut och tävla under säsongen. En del bra 
resultat kan nämnas, bl.a. i Gripenträffen i Hässleholm där Oliver Engström 
nådde semifinal i U15 och Molly Boberg vann hela turneringen i sin U15 klass. 
Erfarenheten ungdomarna får av att komma ut och mäta sina krafter med 
andra är oerhört värdefull. Utöver individuella tävlingar har klubben ställt upp 
med ett serielag i Skånska Badmintonförbundets ungdomsserie. Slutligen har 
flera av våra ungdomar varit med på träningsdagar arrangerade av Skånska 
badmintonförbundet.

Den traditionella skynkbadmintonen genomfördes som avslutning av 
höstsäsongen innan juluppehållet. Föräldrar och syskon fick vara med och 
uppslutningen var mycket god. Det spelades många jämna matcher och var en 
god stämning i hallen. Vårsäsongen avslutades traditionsenligt med ett 
klubbmästerskap.

Årets styrelse har bestått av:
Tommy Lee (Ordförande) Mattias Bergman (Sekreterare)

Tobias Burnesson (Vice Ordförande) Hampus Rode (Ledamot)

Andreas Stolt (Kassör) Anette Kidsten (Suppleant)

Styrelsen har under året haft sex protokollförda möten. Detta har varit 
tillräckligt för att sköta styrelsearbetet på ett tillfredsställande vis.

Under året har deltagarantalet i ungdomsverksamheten fortsatt att vara stort. 
Ett antal av de äldre ungdomarna har ställt upp som hjälptränare för den 
yngsta träningsgruppen, vilket är något som vi länge eftersträvat, dvs. att få en
återväxt för ledare. Ekonomin går fortsatt starkt och det finns möjlighet att 
uppdatera sliten utrustning och att genomföra olika typer av aktiviteter. Allt 
engagemang i klubben och ekonomin tyder på att klubben går mot en ljus 
framtid.



Årsbokslut

Landskrona Badmintonklubb

Förenklat årsbokslut för räkenskapsåret 2024-01-01 – 2024-12-31

Resultaträkning

Intäkter
Medlemsavgifter
Gåvor och Bidrag
Verksamhetsintäkter
Försäljningsintäkter
Övriga intäkter
Summa intäkter

Kostnader
Verksamhetskostnader
Försäljningskostnader
Övriga externa kostnader
Personalkostnader
Av- och nedskrivningar av materiella och
immateriella anläggningstillgångar
Övriga kostnader
Summa kostnader

Verksamhetens över-/underskott

Finansiella intäkter
Finansiella kostnader

Över-/underskott efter finansiella poster

Bokslutsdispositioner
Skatt

Årets över-/underskott

2024

4800,00 kr
24102,50 kr
33804,69 kr

-
-

62707,19 kr

37732,65 kr
-

10175,35 kr
-

-
-

48479,59 kr

14227,60 kr

1521,07 kr
-

16320,26 kr

-
-

16320,26 kr

2023

4850,00 kr
20333,44 kr
35549,28 kr

800,00 kr
-

61532,72 kr

34440,78 kr
-

10008,81 kr
4000,00 kr

-
-

48479,59 kr

13053,13 kr

738,93 kr
-

13792,06 kr

-
-

13792,06 kr



Balansräkning

Tillgångar
Immateriella anläggningstillgångar
Byggnader och mark
Inventarier
Varulager
Kundfordringar
Övriga fordringar
Finansiella placeringar
Kassa och bank
Summa tillgångar

Eget kapital
Balanserade över-/underskott
Årets över-/underskott

Summa eget kapital

Skulder
Lånseskulder
Leverantörsskulder
Skatteskulder
Övriga skulder
Summa skulder

Summa eget kapital och skulder

2024

-
-
-
-
-
-
-

173870,37 kr
173870,37 kr

145200,11 kr
16320,26 kr

161520,37 kr

-
-
-

12350,00 kr
12350,00 kr

173870,37 kr

2023

-
-
-
-
-
-
-

160450,11 kr
160450,11 kr

131408,05 kr
13792,06 kr

145200,11 kr

-
-
-

15250,00 kr
15250,00 kr

160450,11 kr

2025-02-15

Andreas Stolt
Kassör Landskrona Badmintonklubb



Landskrona Badmintonklubb 

Materialförvaltarens berättelse 

Inventarieförteckning 2024-12-31 

 

2 st Strängningsmaskiner 

1 st Dator med skrivare 

1 st Kopieringsmaskin 

1 st TV 

1 st portabel Bluetooth högtalare 

6 rör fjäderbollar 

2 rör plastbollar 

9 rack för utlåning 

6 st Badmintonnät 

1 st Första hjälpen-väska med utrustning 

Diverse träningsredskap 

Diverse möbler och husgeråd i klubblokal 
 

 

 

Landskrona 2024-12-31 

 

 

______________________________ 

Tommy Lee 

Materialförvaltare 

 





Verksamhetsplan för Landskrona Badmintonklubb

2025-2026

Ungdomsträningen har de senaste säsongerna tagit ordentlig fart igen efter en 
tung period. Vi har just nu tre träningsgrupper som tränar två pass i veckan, en
yngre grupp (U11+U13), en lite äldre (U13+U15), och en grupp för de äldsta 
(U17 och äldre). Senaste säsongen har vi lyckats engagera några av de äldre 
ungdomarna som hjälptränare för de yngre. Ett mål för kommande säsong är 
att fortsätta den här processen, både att behålla de som nu har börjat att 
engagera sig, men även engagera fler.

Ambitionen kommande säsong är att fortsätta att locka nya ungdomar till 
träningarna, så att våra träningsgrupper är välfyllda. Vidare vill vi att 
ungdomarna ska trivas på träningarna och att många ska vilja fortsätta och 
satsa vidare. I förlängningen är målet att ungdomarna ska komma ut och tävla 
och så småningom att klubben får ihop ett representationslag i seriespel.

Vi har under säsongen som gått haft ett ungdomslag i seriespel. Ett mål inför 
kommande säsong är att fortsätta med detta. Att ställa upp med ett seniorlag 
är dock inte rimligt, utan får skjutas på framtiden. Framtiden ser dock lovande 
ut, så om några år ska det förhoppningsvis vara möjligt att ställa upp med ett 
seniorlag igen. Förutom ett ungdomslag i seriespel är målet att komma ut på 
tävlingar, för både ungdomar och seniorer. Detta är något som är viktigt för 
utvecklingen som badmintonspelare, dvs. att komma ut och få regelbunden 
matchning.

Målsättningen är också att engagera fler att hjälpa till kring träningarna som 
ledare, så att inte tränaren ska behöva dra hela lasset själv. De senaste 
säsongerna har detta blivit bättre med fler som hjälper till, men det kan bli 
ännu bättre. Ju fler det är som hjälper till, desto lättare blir uppgiften för alla. 
Målsättningen är även att få fler att engagera sig i styrelsearbetet. För att 
hjälpa föräldrar och andra att bli ledare kan det komma att hållas någon form 
av interna tränarkurser, detta för att föra vidare den badmintonkunskap som 
finns i klubben.

Klubben har tidigare år haft utbyte med utländska badmintonklubbar och 
anordnat resor för detta ändamål. Detta är något som finns i tankarna för 
framtiden.

Det ekonomiska resultatet har de senaste säsongerna vänt rejält uppåt. Ett 
ökat antal medlemmar har lett till både fler betalda medlems- och 
träninsgavgifter samt till större aktivitetsstöd. Fler av våra grupper tränar 
numer regelbundet med fjäderbollar, men med en god fjäderbollsekonomi har 
det inte märkts av ekonomiskt. Inför kommande säsong är det därför möjligt att
både uppdatera sliten utrustning och inte genomföra några avgiftshöjningar.

Viljan att göra någonting bra av badmintonen är fortsatt stark, och 
engagemanget på träningar och tävlingar är stort. Därför är ovanstående mål 
klart realistiska att nå.


